
ZÁPISNICA 

z rokovania mestského výboru Sihoť, ktorá sa uskutočnila dňa 7.6. 2017 v zasadačke 

TSM Ilava 

 

Prítomní – podľa prezenčnej listiny 

 

Rokovanie mestského výboru otvorila predsedníčka RNDr. Etela Eglyová, ktorá privítala 

prítomných  a predložila žiadosti občanov mestskej časti Sihoť a prerokovalo sa: 

 

  

1) Predsedníčka mestského výboru informovala, že schody pri tlačiarni sú pekne 

opravené a vďaka pracovníkom technických služieb je prechod po nich bezpečný. 

 

2) Predsedníčka mestského výboru informovala o stave riešenia rekonštrukcie verejného 

osvetlenia. Na Mestskom zastupiteľstve mesto nepredložilo žiaden návrh, preto 

poslanci nemali o čom rokovať. 

 

3) Občania upozornili, že napriek tomu, že bola podaná reklamácia na náter na nových 

mostoch cez Podhradský potok, doteraz náter nebol opravený. 

 

4) Občania opakovane upozorňujú na zlý stav cesty od mestského úradu k železničnej 

stanici, poprepadávané kocky, rozpadávajúce sa schody. 

 

5) Členovia výboru zistili, že pri novom moste cez Podhradský potok je , na pristupovej 

ceste k novým domom je kanálová skruż prekrytá iba drevenou paletou namiesto 

betónového pokolopu. 

 

 

 

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupiteľstvu vyhovieť vyššie uvedeným 

žiadostiam občanov.   

 

V Ilave dňa 8. 6. 2017 

          RNDr. Etela Eglyová 

          predsedníčka komisie 


